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Personlig udvikling

Ord i mund og skrift i bog 
skal vor ungdom lære: 
ret at bruge kraft og sprog, 
livet til Guds ære;
da vor manddom, klog og stærk, 
svare skal til navnet, 
krone skolens ungdomsværk, 
vise, det har gavnet.

Grundtvig.

Ovenstående linjer kan vel næsten alle skolefolk og forældre god
kende som en slags formålsparagraf for opdragelse og undervisning 
af børn og unge. Midlerne til at nå målet er derimod vidt forskellige. 
Skolebilledet i dagens Danmark er meget varieret og broget - 
næsten et supermarked, hvor der er mulighed for at vælge - og at 
vælge forkert.
Der arbejdes på en ny skolelov til afløsning af loven fra 1975. Der er 
utrolig mange bud på hvilke krav, der stilles til fremtidens skole. - 
En skole der er tilpasset fremtidssamfundet med den teknologiske 
udvikling er målet, men hvilke fag og hjælpemidler er det vigtigste? 
Næsten alle er enige om, at en vis indlæring i faget datalære er 
nødvendigt, og der er i 1985 bevilget store beløb til indkøb af 
maskiner til dette formål. Andre mener, at netop i det teknologiske 
samfund er der brug for en styrkelse af de kreative og musiske fag 
for at danne modvægt mod det udtryksløse og stillesiddende ar
bejde ved dataskærmene.
Sikkert er det, at for at mennesker kan være frie og naturlige, har de 
behov for at kunne udtrykke sig mundtligt såvel som skriftligt, men 
også dans, leg og idræt er udtryksformer, som kan være med til at 
gøre mennesker frie.
Den stigende vold er måske udtryk for, at en del af nutidens 
mennesker mangler indlæring i mere demokratiske fremgangsmå
der som samtale, forhandling og respekt for andre mennesker og 
deres meninger.
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8343 Mortensen, Mie Sonne, Mindstrupvej 9, 7173 Vonge
8344 Møller, Karin, Nørhedevej 3, 6973 Ørnhøj
8345 Nielsen, Charlotte Smed, Syrenvej 2, 7323 Give
8346 Nielsen, Hans Christian Munk, Rindsbækvej 27, Vinkel, 8800 Viborg
8347 Nielsen, Lis T., Skivevej 171, V. Bøgild, 7500 Holstebro
8348 Nielsen, Susanne Aaskov, Risgård, Risgårdvej 11, Byrsted, 9240 Nibe
8349 Olesen, Søren, Bygmarken 10, 6971 Spjald
8350 Palmelund, Søren, Ølstrupvej 6, 6971 Spjald
8351 Pedersen, Kirsten Schøler, Vilhelmsborgvej 58, Linde, 7500 Holstebro
8352 Pedersen, Mogens, Gørvad bakke 13, 8600 Silkeborg
8353 Pedersen, Tina Schrøder, GI. Krovej 28, Kysing, 8300 Odder
8354 Petersen, Christian Bjerregård, Violvej 6, 7800 Skive
8355 Rasmussen, Ingrid Uhrbrand, Klosterallé 17, 8800 Viborg
8356 Riis, Johannes, Agerøvej 10, Hvidbjerg, 7960 Karby
8357 Røgild, Henrik, Karlsvej 13, Valsgård, 9500 Hobro
8358 Strandgård, Lone, Kærvej 10, 6920 Videbæk
8359 Søndergård, Ole, Johansvej 11, 7480 Vildbjerg
8360 Sørensen, anne Adler, Kragevigvej 1, 4291 Ruds-Vedby
8361 Thomsen, Tina Buch, Bøgevej 6, 7323 Give
8362 Thorsager, Kirsten, Nørregade 57, Vammen, 8800 Viborg
8363 Tulstrup, Bodil, Aarhusvej 354, 8300 Odder
8364 Vestergård, Marianne, Haurisvej 23, 8800 Viborg
8365 Voigt, Frands H., Højgårdsvej 9, 8362 Hørning
8366 Wullum, Sam, Svanevej 10, 7400 Herning
8367 Østergård, Søren, Nørrelundvej 14, Fabjerg, 7520 Lemvig
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Elevliste 1984-85

8401 Abildgaard, Connie Jeanette, Dyssedalen 15, 8800 Viborg
8402 Andersen, Karen Wind, Hvejselvej 69, 7300 Jelling
8403 Back, Carsten, Røddingvej 23, 8800 Viborg
8404 Bisgaard, Helle, Lørupvej 9, 5750 Ringe
8405 Bjerre, Poul, Ringgade 91, 7600 Struer
8406 Bjerrum, Ivan, Fuglsangvej 2, Vind, 7500 Holstebro
8407 Brokholm, Hanne, Hvidstenhedevej 10, Nr. Nissum, 7620 Lemvig
8408 Bønløkke, Rasmus, Diverhøjvej 9, 8570 Trustrup
8409 Dalsgaard, Else, Romlundvej 35, 8831 Løgstrup
8410 Engelbrektsen, Gerd Bredkjær, Trehøjevej 44, Timring, 7480 Vildbjerg
8411 Fjordvald, Charlotte, Brogårdvej 22, 7650 Bøvlingbjerg
8412 Frandsen, Karin, Mølvangvej 72, 7300 Jelling
8413 Halkjær, Max, Røddingvej 21, 8800 Viborg
8414 Henriksen, Jakob, Over Spangen 3, Estvad, 7800 Skive
8415 Husum, Ole, GI. Feggesundvej 142, 7742 Vesløs
8416 Iversen, Jens Kristian, Skautrupvej 27, Tvis, 7500 Holstebro
8417 Iversen, Lone, Udsigten 1, 9560 Hadsund
8418 Jensen, Jens-Ole, Vejlby landbrugsskole, 8240 Risskov
8419 Jensen, Line Toft, Skrænten 35, 7600 Struer
8420 Jensen, Marianne Skøtt, Ådalsvej 9, Hvejsel, 7300 Jelling
8421 Jensen, Pia Kjær, Tangsøgade 71, 7650 Bøvlingbjerg
8422 Jensen, Tina Henneberg, Bispensgade 70, 9800 Hjørring
8423 Jepsen, Lillian, Bøkmarksbrovej 119, 7650 Bøvlingbjerg
8424 Jessen, Jesper Degnsø, »Langmosegård«, Bjerregrav, 9632 Møldrup
8425 Johannessen, Merethe Frederiksen, Møllegade 18, Ramsing, 7861 Balling
8426 Kjeldsen, Henning, Skjesbjergvej 32 A, Vellev, 8860 Ulstrup
8427 Kjær, Jakob, Kølkærvej 56, 7400 Herning
8428 Klausen, Anders, Skolegade 1, 8850 Bjerringbro
8429 Knudsen, Kristian Heide, Fjordvænget 52, 8832 Skals
8430 Knudsen, Solvej Bjerre, Sandvadvej 36, 8766 Nørre Snede
8431 Kristensen, Klaus Vaad, Hvejselvej 63, 7300 Jelling
8432 Kristensen, Lars, Stabilvej 2, Løvel, 8800 Viborg
8433 Kristensen, Margit Kildevang, Snejbjerg Hovedgade 50, 7400 Herning
8434 Krohn, Peter, Fårupvej 32, 8840 Rødkjærsbro
8435 Madsen, Dorthe, Egholmvej 8, 7160 Tørring
8436 Madsen, Inger Hougaard, Glerupvej 168, 9631 Gedsted
8437 Madsen, Steen, Fårevej 31, Fåre, 7650 Bøvlingbjerg
8438 Mogensen, Anders Mølgaard, Vindelewej 7, Vindelev, 7300 Jelling
8439 Mogensen, Ulla, Hovedgaden 2 A, Snejbjerg, 7400 Herning
8440 Mortensen, Margarita, Højskolevej 49, 5882 Vejstrup
8441 Maarupgaard, Ninna, Lomborgvej 162, 7620 Lemvig
8442 Nederby, Robert, Blomstertoften 37, 7400 Herning
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8443 Nielsen, Dorthe, Valmuevej 17, 7800 Skive
8444 Nielsen, Karin Munk, Teglgårdsvej 11, 7441 Bording
8445 Nielsen, Lisbeth Dissing, Sinding Howej 41, 8600 Silkeborg
8446 Nielsen, Mette Bidstrup Engholm, Lærkevej 6, 5772 Kværndrup
8447 Nielsen, Mikael, Kjellerupvej 29, Demstrup, 8620 Kjellerup
8448 Nielsen, Olav Husted, Hovedgaden 41, Nordby, 6720 Fanø
8449 Palmelund, Søren, Ølstrupvej 6, 6971 Spjald
8450 Pedersen, Boje Schnedler, Engholmvej 1, Thyregod, 7323 Give
8451 Pedersen, Carsten Kriegbaum, Gammelstrupvej 3, 8831 Løstrup
8452 Pedersen, Pernille Lene, Knoldeflodvej 75, Næsbjerg, 6800 Varde
8453 Pedersen, Peter Overgaard, Viborgvej 314, 7840 Højslev
8454 Pedersen, Tina Schrøder, GI. Krovej 28, Kysing, 8300 Odder
8455 Pinholt, Birgitte, Gammelgårdvej 23, 7650 Bøvlingbjerg
8456 Primdahl, Kenneth, Elsborgvej 2, Sjørslev, 8620 Kjellerup
8457 Riis, Johannes, Agerøvej 10, 7960 Karby
8458 Simonsen, Karsten Søndergaard - Svindbækvej 5, Thyregod, 7323 Give
8459 Skalkhøj, Ingrid, Tangsøgade 45, 7650 Bøvlingbjerg
8460 Stenstrup, Dorthe, Kjeldervej 5, Lomborg, 7620 Lemvig
8461 Stisen, Lars Helleberg, Skinderupvej 79, Fjelsø, 9620 Ålestrup
8462 Stisen, Tom Helleberg, Skinderupvej 79, Fjelsø, 9620 Ålestrup
8463 Søgaard, Karen, Høvsørevej 19, 7650 Bøvlingbjerg
8464 Sørensen, Lene, Drosselvej 12, 9560 Hadsund
8465 Thomsen, Tina Buch, Bøgevej 6, 7323 Give
8466 Østergaard, Anette, Klintevænget 5, Tjørring, 7400 Herning
8467 Østergaard, Søren, Nørrelundvej 14, 7620 Lemvig
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Søren Olesen runder skarene.

Det ottekantede forsamlingshus.
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Afslutningsopvisning.

Afslutningsopvisning.
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Sveriges tur. - Hovsa!

Fastelavnsfest.
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